

Dräger Austria GmbH, Perfektastraße 67, Wien 1230

*Upon request in
Republic of Moldova*

*По месту требования в
Республике Молдова*

Dräger Austria GmbH
Perfektastraße 67
Wien 1230

Tel.: +43160936020
Fax: +4316996242
office@drager.com

www.drager.com

Certificate of authorization

We, Dräger Austria GmbH, Perfektastraße 67, Wien 1230, herewith confirm the following:

The company „ABS” SRL, address: Rep. Moldova, MD-2002, Chisinau, str. Gradina Botanica, 9.

Is the official partner of company Dräger Austria GmbH in the Republic of Moldova for the sales of products in the tender N°ocds-b3wdp1-MD-1581081554545 with the right of leading negotiations, distribution of products, participating in the events related with the sales of the products within the indicated tender.

The present Certificate is valid for the period of the validity of the above mentioned tender.

Dräger Austria GmbH,
Perfektastraße 67, Wien 1230



Melanie Kamann
Regional Manager
Dräger Austria GmbH

Доверенность

Мы, Dräger Austria GmbH, Perfektastraße 67, Wien 1230, настоящим заявляем о нижеследующем:

Компания „ABS” SRL, адрес: Республика Молдова, MD-2002, Кишинев, ул. Градина Ботаника, 9.

Является официальным партнером компании Dräger Austria GmbH в Республике Молдова по продаже продукции в рамках тендера N°ocds-b3wdp1-MD-1581081554545 с правом ведения переговоров, распространения продукции, участия в мероприятиях, связанных с продажей продукции в рамках указанного тендера.

Настоящая Доверенность действует в течение срока действия вышеуказанного тендера.



Мелани Каманн
Региональный менеджер
Dräger Austria GmbH